
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Oppvekstutvalget 
Møtested: Vanvikan skole/Vanvikanhallen 
Dato: 10.03.2020 
Tid: 09:00 – 16:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Arne Langmo Leder IF-SP 
Jon Normann Tviberg Nestleder IF-KRF 
Trond Sagmyr Medlem IF-AP 
Cheneso Moumakwa Medlem IF-PP 
Didrik Frengen Medlem IF-KL 
Sigurd Saue Medlem IF-SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Gerd Sissel Nyborg MEDL IF-HØ 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Jørgen Sannan Gerd Sissel Nyborg IF-HØ 
Ida Husby Didrik Frengen fra kl. 11:45 IF-SV 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Erik Jakobsen Oppvekstsjef 
Finn Yngvar Benestad Prosjektmedarbeider 
Tor Langsæter Rektor Åsly skole 
Dagrun Fissum Solli Enhetsleder barnehage 

 
 
Orienteringssaker: 
 

- Besøk ved Vanvikan skole 
Avdelingsleder Randi Hindrum Dahl viste utvalget rundt på Vanvikan skole og orienterte om 
virksomheten. 
 
- Gjennomgang av protokoll fra møte 21.01.2020 
Lenke til møteprotokollen 
Protokollen ble gjennomgått og godkjent.  
Ingen forslag til endringer eller rettinger.  
 
- Besøk i Vanvikan barnehage 
Styrer Turid Fagerkind viste utvalget rundt i de to lokalitetene som Vanvikan barnehage 
disponerer, en i samfunnshusets sokkeletasje og en i menighetshusets sokkeletasje. Hun 
orienterte om virksomheten.  

https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/Dmb/ShowDmbDocument?mId=340&documentTypeId=MP&sourceDatabase=INDREFOSEN


- Ny barnehage – leverandørdialog 
Sigurd Saue sitter i styringsgruppa for nye Vanvikan barnehage. Han orienterte om 
leverandørdialogen som ble arrangert på Museet Kystens Arv 25. februar 2020.  
Leverandørdialogen er en oppfølging av kommunestyrets vedtak av 6. juni 2019 om at 
prosessen med utvikling av byggeprosjektet Vanvikan barnehage skal gjennomføres som 
en innovativ anskaffelse med klimavennlige løsninger.  
 
- Utredning om oppvekstsektoren 
Oppvekstsjef Erik Jakobsen orienterte om utredningsarbeidet om oppvekstsektoren i Indre 
Fosen kommune, som startet i januar, og skal inngå i en totalplan for organisering av Indre 
Fosen kommune. 
 

Drøftingssaker: 
 

- Tilstandsrapporter for skolene. Fastsetting av mål og forankring av mål i lover og 
forskrifter 

 
Oppvekstutvalgets behandling 
Tor Langsæter viste eksempler på hvordan målsettinger og sentrale føringer kan presentes 
i tilstandsrapporten. 

 
 Oppvekstutvalget ber om at innholdsfortegnelsen blir klikkbar, slik at man kommer rett inn 

på det temaet man ønsker seg rett fra innholdsfortegnelsen.  
 Det blir store dokumenter fra hver skole. Man må bestrebe seg på å ikke gjøre rapportene 

fra hver enkelt skole større enn nødvendig. Skolenes tilstandsrapporter unntas offentlighet, 
og oppfattes som interne arbeidsdokumenter. Enkeltrapportene sys sammen til et 
overordnet dokument for skolene i hele kommunen. Dette er et offentlig dokument, som får 
sin sluttbehandling i kommunestyret høsten 2020. 

 Cheneso Moumakwa (PP) ønsker mer kunnskap om skolenes fysiske miljø - selv om dette 
hører inn under arealutvalget.  

 Sigurd Saue (SV) foreslår at bygg- og eiendom sin tilstandsrapport fra skolene og 
barnehagene blir presentert for oppvekstutvalget.  

 Didrik Frengen (KL) foreslår at planen om besøk rundt på skolene forseres. Han ber 
spesielt om at man besøker Stadsbygd skole i det neste møtet.  

 
Oppvekstutvalgets konklusjon 
 Oppvekstutvalget er tilfreds med måten tilstandsrapporten bygges opp på, med tanke på 

lokale mål og sentrale føringer i lov og forskrift.  
 Rapportene fra hver enkelt skole må ikke gjøres større enn nødvendig. 
 Innholdsfortegnelsen bør gjøres klikkbar. 
 Bygg- og eiendom sin tilstandsrapport fra skolene og barnehagene bes presentert for 

oppvekstutvalget. 
 

 
- Åpen post 
Samarbeidsutvalg: 
Theresa Schei har gått ut av kommunestyret og oppvekstutvalget. Det fører til endringer i 
representasjonen fra oppvekstutvalget i barnehagenes og skolenes samarbeidsutvalg (SU). 
Følgende endringer ble foreslått:  



 

Virksomhet Representant i SU Vararepresentant i SU 

220 Høgåsmyra barnehage Cheneso Moumakwa Jørgen Sannen 

221 Skogly friluftsbarnehage Arne Langmo Knut Bjerve  

222 Fevåg barnehage Didrik Frengen Richard Hanssen 

223 Fembøringen barnehage Theresa Schei 
Jon Normann Tviberg 

Benjamin Schei  
Bente Tømmerdal 

224 Vanvikan barnehage Sigurd Saue Ida Husby  

225 Fagerbakken barnehage Trond Sagmyr Gerd Janne Husby  

226 Leksvik barnehage Jon Normann Tviberg 
Gerd Sissel Nyborg 

Amalie Aune Buhaug 

210 Åsly skole Cheneso Moumakwa Margrete Baardsgaard 

211 Stadsbygd skole Theresa Schei 
Sigurd Saue 

Benjamin Schei  
Ida Husby 

212 Mælan skole Trond Sagmyr  Gerd Janne Husby 

213 Testmann Minne skole Sigurd Saue  
Gerd Sissel Nyborg 

Thomas Kruksve 

214 Fevåg/Hasselvika skole Didrik Frengen Jørgen Sannan 

15 Vanvikan skole Jon Normann Tviberg Ida Husby 

Skaugdalen Montessoriskole Arne Langmo Margrete Baardsgaard  
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PS 5/20 Oppnevning av kommunal representant med personlig vara til 
skoleutvalget for Johan Bojer videregående skole 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Saken legges fram uten forslag til vedtak.  
 
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 10.03.2020  
 
Behandling: 
 
Arne Langmo orienterte om saken.  
 Jon Normann Tviberg (KrF): Foreslår Arne Langmo som kommunens representant i 

skoleutvalget.  
 Sigurd Saue (SV): Foreslår Jon Normann Tviberg som personlig vararmedlem.  

 
Tvibergs og Saues forslag ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Oppvekstutvalgets vedtak: 
 
1. Arne Langmo velges som Indre Fosen kommunes representant i skoleutvalget for Johan 

Bojer videregående skole. 
2. Jon Normann Tviberg velges som personlig varamedlem for Arne Langmo.  

 
 
 

DR 5/20 Skoleturer - felles retningslinjer 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 10.03.2020  
 
Behandling: 
 
Tor Langsæter orienterte om de to alternative forslagene som presenteres i saken.  
Hvis skolene får reduserte ressurser, er det viktig å være klar over at skoleturer ikke er 
lovpålagt, og ikke er en del av kjernevirksomheten til skolene. 
 
 Oppvekstutvalget støtter at alternativ B velges som utgangspunkt for høringen.  
 Det er ønskelig at skoleturer går i skolens regi.  
 Utvalget ønsker likebehandling mellom skolene. Men hvis foreldrene på en skole ikke 

greier å finansiere selve turen, er det vanskelig å tenke seg at det skal gå ut over alle de 
andre skolene.  

 Skolene kan ikke nekte foreldrene å arrangere turer for barna helt utenfor skolens ansvar. I 
slike tilfeller er det alternativ A som gjelder.  



 Skolene og foreldrene må prøve å få til mest mulig ekstern finansiering, f.eks. støtte fra 
Stortinget, hvis det skal avlegges besøk dit.  

 Ekstragodtgjøringen til de ansatte (slik det går fram av SGS 1010) har vært skolenes bidrag 
til skoleturene. Administrasjonen kjenner ikke til at det er noe i veien for at foreldrenes 
innsamlede penger også kan gå til å dekke de ansattes ekstragodtgjøring, dersom det er 
nødvendig for å kunne gjennomføre skoleturene.  

 Pga. momsrefusjon bør skolene legge ut for alle utlegg, og motta refusjon fra klassekassen 
i etterkant.  

 Skoleturer i skolens regi regnes som en del av opplæringen, og fører selvsagt ikke til at 
elevene får fravær.  

 
Oppvekstutvalgets konklusjon 
1. Saksframleggets alternativ B sendes ut på høring.  
2. Høringsinstanser er foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) og elevrådene ved skolene, 

Utdanningsforbundet og Fagforbundet.  
3. Endelig vedtak gjøres i oppvekstutvalget den 28. april 2020.   
  
 
 
 
 

PS 6/20 Retningslinjer for grunnskoleskyssen i Indre Fosen kommune - 2020 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Retningslinjer for grunnskoleskyssen i Indre Fosen kommune vedtas slik de er framlagt.  
2. Retningslinjene trer i kraft fra og med skoleåret 2020/2021.  
3. For strekninger der det er gjort endringer i skyssrettighetene pga. trafikksikkerhetstiltak, 

eller der det er gitt bedre skyssrettigheter enn tidligere, kan de nye retningslinjene tas i 
bruk umiddelbart. Dette gjelder blant annet Askjemsveien på Stadsbygda og 
Kråkmoveien i Leksvika.  
 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 10.03.2020  
 
Behandling: 
 
Finn Yngvar Benestad orienterte om de endringer som er gjort i retningslinjene etter høringen.  
 
Et avsnitt i punkt 2.1 har falt ut i den siste redigeringen av dokumentet før politisk behandling. 
Avsnittet var med i høringen, og er kommentert av flere. Avsnittet har slik ordlyd:  
«Korteste gangbare vei mellom bosted og skole skal legges til grunn ved beregning av 
skoleveien. Med gangbar vei menes veier som ikke er skiltet forbudt for gående, som for 
eksempel motorveier og tuneller. Det avgjørende er om veien fremstår som åpen for allmenn 
ferdsel. Også private veier og stier som er i allment bruk, kan betraktes som skolevei.»  
Oppvekstutvalget ber om at avsnittet tas inn igjen i retningslinjene.  
 
Det har kommet inn en merknad etter høringsfristen fra innvandringstjenesten. Det gjelder 
punkt 2.9 Voksne med rett til grunnskoleopplæring, første kulepunkt, der det står:  
• Introduksjonsprogram og/eller norskopplæring gir ikke alene skyssrettighet.  

Innvandringstjenesten ber om følgende tillegg til dette kulepunktet:  
«Indre Fosen kommune har egne bestemmelser om dekning av skyss for deltakere på 
introduksjonsprogram. Se punkt 4.3 i retningslinjer for Etableringsstønad ved bosetting av 
flyktninger, vedtatt 06.02.2020.»  



Oppvekstutvalget samtykker i at denne presiseringen tas inn i punkt 2.9, første kulepunkt. Det 
viser at det er sammenheng mellom kommunens ulike retningslinjer.  
 
Det kom opp følgende forslag til trafikksikkerhetstiltak i Stadsbygd sentrum: 
 Jon Normann Tviberg (KrF): Bedre belysning og en enkel rundkjøring i krysset kan være 

løsningen. 
 Didrik Frengen (KL): Foreslår lysregulering av krysset. 
 Trond Sagmyr (Ap): Foreslår blinkende varsellamper for å gjøre bilistene oppmerksom på 

faren. Disse aktiveres av fotgjengere som skal krysse gangfeltet.  
 Det foreslås videre å sette ned farten til 40 km/t og/eller etablere fartsdumper. Nedsatt 

fartsgrense har vært foreslått, men SVV har stilt seg negative til dette.  
 Cheneso Moumakwa (PP) foreslår kulvert gjennom krysset.  

  
Det kom opp følgende forslag til trafikksikkerhetstiltak i Helsetveien/Råbygdveien:  
 Skilte Helsetveien som forbudt for gjennomkjøring. Da vil den også etter hvert komme ut av 

GPS-ene. Dette vil gjøre veien om til en grendevei med liten trafikk.  
 Rydde vegetasjon langs veien.  

 
Andre punkter i dokumentet:  
 Cheneso Moumakwa (PP) vil fjerne deler av teksten i punkt 2.6, tredje avsnitt. 

Oppvekstutvalget kan ikke godta en løsning der SFO-barn får plass på en buss uten at de 
har sitteplass med setebelte.  

 Arne Langmo (Sp): Punkt 3 i kommunedirektørens i forslag til vedtak lister opp alle 
veistrekninger der de nye retningslinjene kan tas i bruk umiddelbart. Punktet får da denne 
ordlyden: Dette gjelder Askjemsveien, Rødbergsveien og sørvestlig del av FV 6388 
Fenstadveien, FV 6362 Råkvågveien og FV 6838 Kråkmoveien 

 
Kommunedirektørens forlag til vedtak med utvalgets tilføyelser ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Oppvekstutvalgets vedtak: 
 

1. Retningslinjer for grunnskoleskyssen i Indre Fosen kommune vedtas slik de er framlagt, 
med følgende endringer:  
a. Avsnittet om gangbar vei i punkt 2.1, som hadde falt ut, tas inn igjen i dokumentet 
b. Punkt 2.6 tredje avsnitt, siste ledd fjernes. 
c. I punkt 2.9 tas det inn en henvisning til retningslinjer for etableringsstønad ved 

bosetting av flyktninger. 
d. Det legges inn flere forslag til trafikksikkerhetstiltak i Stadsbygd sentrum og 

Helsetveien/Råbygdveien, og henvisning om at Trafikkfaglig råd anmodes om å 
jobbe fram permanente løsninger for disse områdene.  

2. Retningslinjene trer i kraft fra og med skoleåret 2020/2021. 
3. For strekninger der det er gjort endringer i skyssrettighetene pga. trafikksikkerhetstiltak, 

eller der det er gitt bedre skyssrettigheter enn tidligere, kan de nye retningslinjene tas i 
bruk umiddelbart. Dette gjelder Askjemsveien, Rødbergsveien og sørvestlig del av FV 
6388 Fenstadveien, FV 6362 Råkvågveien og FV 6838 Kråkmoveien. 

 
 
 



 

RS 2/20 Kommentar fra Oppvekstutvalget i Indre Fosen kommune på høringen 
om skoleruta for 2021-2022 

RS 3/20 Uttalelse til skoleruta 2021-2022 

RS 4/20 Utdrag av saksprotokoll i sak DR 12/19: Mulig bruk av bygningsmassen 
ved Johan Bojer VGS i Vanvikan til Indre Fosen voksenopplæring og 
innvandringstjeneste 


